
Zastupitelstvo 20.03.2024  
 
Výpis z 1. zasedání obecního zastupitelstva obce Rohenice 20.03.2024 

    
Místo konání: Obecní úřad Rohenice 
Termín konání: 20.03.2024 od 18.00 hod. 
  
Přítomnost členů zastupitelstva: 
Lukáš Dohnal 
Kamil Myšák 
Roman Myšák 
Barbora Šafářová 
Michal Myšák 
Martin Zajíček 
 
Omluven: Libor Rind 
  
 Program schůze:  
  
1)  01/01/2024   - schválení programu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2)   02/01/2024    -  projednání zpoplatnění zapůjčení obecního domu 
3)   03/01/2024    -  Vybudování soc. zařízení (WC) na hřišti                                   
4)   04/01/2024     -  Volba delegáta VAK 
5)   05/01/2024     - finanční příspěvek MŠ na školnici 
6)   06/01/2024     - různé 
7)   07/01/2024     - diskuse 
 

Jednání  
 
01 
Starosta v 18:00 hod. zahájil schůzi a uvítal přítomné. 
Navrhl schválit program schůze, zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Zastupitelstvo bylo po celou dobu usnášeníschopné 
Zapisovatelem byl navržen Kamil Myšák - místostarosta 
Ověřovatelé zápisu: Michal Myšák, Roman Myšák 
 
Návrh usnesení 01/01/2024: 
Zastupitelstvo obce schvaluje program schůze, zapisovatelem místostarostu Kamila  
Myšáka  a ověřovateli zápisu Romana Myšáka a Michala Myšáka 
 
Výsledek hlasování    –      PRO : 6        PROTI : 0        ZDRŽEL SE : 0 
 
Usnesení 01/01/2024 bylo schváleno 
 
02 
Zpoplatnění zapůjčování obecního domu 
 
Starosta přednesl návrh na zpoplatnění půjčování obecního domu ve výši 500,-Kč. 
Zasedání zastupitelstva se zúčastnila řada hostů, kteří se k tomuto záměru vyjádřily bouřlivě a 
vesměs negativně. Po diskusi dal starosta obce hlasovat  
o návrhu usnesení 
 



Návrh usnesení 02/01/2024: 
Zastupitelstvo obce schvaluje zpoplatnění půjčování obecního domu ve výši 500,-Kč . 
  

     Výsledek hlasování    –      PRO : 2        PROTI : 4        ZDRŽEL SE : 0 
 
Usnesení 02/01/2024 nebylo schváleno  
 
03 
Vybudování soc. zařízení (WC) na hřišti                                   
 
Přítomní byli starostou seznámeni se záměrem vybudovat na sportovišti v obci  
sociální zařízení, bylo jim umožněno shlédnout fotografie zamýšlené soc. buňky 
a vyjádřit se. Vzhledem k tomu že se na tomto místě koná celá řada akcí,  
ať sportovních, nebo společenských. K tomuto tématu byla pouze kladná odezva  
ze strany obyvatel. 
 
Návrh usnesení 03/01/2024: 
Zastupitelstvo obce schvaluje vybudování sociálního zařízení na hřišti 
 
Výsledek hlasování    –      PRO : 6        PROTI : 0        ZDRŽEL SE : 0 
 
Usnesení 03/01/2024 bylo schváleno 
 
04¨ 
Volba delegáta VAK 
Obec Rohenice jako akcionář společnosti VAK by měla na Valnou hromadu této společnosti,  
která se koná 05.06.2024 nominovat svého zástupce. Nominován byl starosta obce pan Lukáš Dohnal 
 

Návrh usnesení 04/01/2024: 
Obec Rohenice jmenuje Lukáše Dohnala delegátem pro zastupování obce Rohenice 
na Valné hromadě společnosti Vodovody a kanalizace Hradec Králové a.s. 
Výsledek hlasování    –      PRO : 6        PROTI : 0        ZDRŽEL SE : 0 
 
Usnesení 04/01/2024 bylo schváleno 
 
05 
finanční příspěvek MŠ na školnici 

Od začátku letošního roku jsou změněna pravidla pro zaměstnávání a vyplácení nepedagogických 
pracovníků ve školství a to i v MŠ. Vzhledem ke zkrácení úvazků od Min. školství došlo i ke zkrácení 
úvazku školnice v MŠ Rohenice. Tímto se tak část  
mzdových nákladů přenáší na obec Rohenice jako na zřizovatele. Problematiku za MŠ Rohenice 
vysvětlila učitelka MŠ. Pro dorovnání mzdy na tento kalendářní rok je třeba poskytnout MŠ Rohenice 
příspěvek ve výši 5.653,23Kč,- měsíčně, tj. 67.838,76Kč/rok 
 
Návrh usnesení 05/01/2024: 
Zastupitelstvo obce schvaluje pro Mateřskou školu Rohenice na rok 2024 příspěvek  
na školnici ve výši 67.838,76Kč,- 
 
Výsledek hlasování    –      PRO : 6        PROTI : 0        ZDRŽEL SE : 0 
 
Usnesení 05/01/2024 bylo schváleno 
 



06 
Různé 
Starosta informoval přítomné o dění v obci 

- 12.02.2024 – dětský karneval plus vepřové hody 
- Dohoda z Povodím Labe na pročištění Rohenického potoka, jeho financování  

ze strany povodí a další čištění a prořezání 
- Info o úpravě septiku u OÚ z důvodu kolaudace budovy, bez této opravy nelze zkolaudovat 
- Starosta dále informoval o vyvážení neoznačeného septiku MŠ, na kterém byla položena 

dlažba a již začalo zapáchat soc. zař. MŠ 
- Byly zjištěny vodovodní přípojky v havarijním stavu u budovy OÚ a na hřbitově. Z tohoto 

důvodu došlo u OÚ k havárii potrubí. 
- ČEZ žádá kompletní opravu sloupku veř. osvětlení, rovněž z důvodu havarijního stavu 
- Bylo doplněno dopr. značení u obecních cest 
- Starosta podal informaci o čištění hasičské nádrže, které se bude konat  

06.04.2024 
 
07 
Diskuse 
Od občanů byly vzneseny dotazy na dlouhodobé plánování. Toto zastupitelstvo připraví a 
občany seznámí na dalších zasedáních. 
Dále byla vznešena připomínka k zápachu z kanalizace. I tímto se bude zastupitelstvo 
zabývat, v případě nutnosti bude kontaktovat příslušné úřady.  
V severní části obce ve směru na Slavětín nad Metují je třeba posílit  
energetickou síť tak, aby si občané mohli budovat FVE. Proto je třeba pro  
tuto část obce najít 
vhodné místo na zřízení trafostanice. 
 
Starosta poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání 

 
 
 
 
 
Do zápisu ze zasedání  obecního zastupitelstva možno nahlédnout v úředních hodinách na 
OÚ Rohenice 
 

 
   
  

 
         
 
 
 

 
 

 
  
 
 
 


